
VRAGEN OVER CONCRETISERING BEZUINIGINGEN BEGROTING 2019 

VVD 

Nr. Vragen 

1 Kan de wethouder in meer detail aangeven wat bedoeld wordt met het “Stoppen met 
de profilering van Wassenaar [, als eenduidig kader om de handelswijze aan te 
toetsen]”?  

2 Kan de wethouder in meer detail aangeven wat het “Stoppen met samenwerking met 
derden om ruimtelijke kaders op te stellen” betekent?” In het bijzonder, wat betekent 
dit voor (a) het behartigen van de Wassenaarse belangen in de ontwikkeling van 
Valkenburg? En (b) het onder de regionale aandacht brengen van de problematiek op 
de N44? 

3 Kan de wethouder aangeven hoeveel FTE momenteel gemoeid is met het laten 

vervallen van het “uitwerken van nog onbenoemde en ontbrekende cultuurhistorische 
thema’s”, een van de 16 genoemde taken, en kan de wethouder deze nogal cryptisch 
verwoorde taak concretiseren met praktijkvoorbeelden, zodat de raad zich een 
concreet beeld kan vormen van wat we gaan missen wanneer deze taak komt te 

vervallen? 

4 Kan de wethouder aangeven wat onder “verduurzaming wijkaanpak” verstaan wordt, 
en in het bijzonder of dit het bijdragen aan de Regionale Energie Strategie of het 
opstellen van een Warmtevisie in de weg zal zitten? 

5 Kan de wethouder aangeven in hoeverre het laten vervallen van de taak “planvorming 
en uitvoering versterking Stadhoudersplein” het maken van de in het coalitieakkoord 
aangekondigde kwaliteitsslag in dit gebied, en de impuls van 6 ton voor verbetering 

van winkelhaak én Stadhoudersplein, zou bemoeilijken dan wel onmogelijk zou 
maken? 

6 Kan de wethouder toezeggen dat de voorliggende bezuinigingen het implementeren 
van het coalitieakkoord niet in de weg zitten? Zo niet, kan de wethouder dan 
puntsgewijs aangeven welke aspecten van het coalitieakkoord door welke te vervallen 

taken worden bemoeilijkt of onmogelijk worden gemaakt? 

7 Kan de wethouder inhoudelijk reageren op de door de insprekers aangedragen zorgen 
en schrikbeelden. Wat klopt en wat niet? 

8 Kan de wethouder toezeggen dat we door het implementeren van deze bezuinigen 

nog steeds aan alle geldende wet- en regelgeving kunnen voldoen, in het bijzonder 

ten aanzien van cultureel erfgoed? 

10 In de tekst over 5MP uit de Programmabegroting 2018 staat eerst een vergelijkbare 
beweging, van veel ambtelijke sturing op details naar vooral ambtelijke sturing op 
hoofdlijnen beschreven, gevolgd door de opmerking dat “Het vormgeven van deze 
mentaliteitsverandering kost tijd.” In welke mate is die opmerking op het 

voorliggende voorstel van toepassing? Voor wie kost dit tijd? Voor inwoners of voor 
ambtenaren? Indien dit voor inwoners tijd kost, gaan die hierover worden voorgelicht 
of wordt die verandering op andere manieren ondersteund? Wat gaat dit kosten? 

11 In diezelfde tekst staat dat een zogeheten ‘lean specialist’ de gemeentelijke processen 
zou gaan analyseren. Is dit ooit gedaan? Dit werd toen als goed idee beschouwd om 
de werkorganisatie efficiënter te laten werken. Indien dit nog niet gedaan is, is dan 

voor deze bezuiniging overwogen om dit te laten doen, om er zo dus qua 
dienstverlening niet op achteruit te gaan, maar qua efficiëntie op vooruit te gaan? 

12 Ook staat in die uitwerking dat voor sommige gebieden de werkwijze van de 
gemeente Voorschoten als voorbeeld genomen kan worden. Kan de wethouder 

aangeven of gekeken is om taken waarin de Wassenaarse werkwijze duurder of 

minder efficiënt is dan die van Voorschoten te laten vervallen? Bestaan zulke taken, 
en om hoeveel potentiële besparing gaat dit? 

13 Een andere voorgestelde maatregel uit die tekst is “een LEAN inrichting van het 
proces van gehele besluitvorming en bezwaar en beroep”. Is die maatregel 
overwogen, en hoeveel besparing zou hiermee gepaard gaan? 

14 Als laatste greep uit de tekst over 5MP uit de programmabegroting 2018 werd ook 
voorgesteld het “versterken stevigheid en professionaliteit van advisering door 
juristen en management”. Is dat overwogen als bezuinigingsmaatregel? 

15 Er is gekozen om het grootste deel van de bezuiniging te zoeken in het fysieke 
domein, waardoor de vrij inzetbare ruimte zeer beperkt wordt. Kan de wethouder, om 

dit in perspectief te plaatsen, aangeven hoeveel vrij inzetbare ruimte er op het sociale 
domein is? 



 In het bijzonder, kan de wethouder aangeven hoeveel FTE’s er op communicatie 

zitten, hoeveel vrij inzetbare ruimte dit is, en of ook gekeken is of hierop bezuinigd 
zou kunnen worden?  

16 Tot slot een gedetailleerde maar belangrijke vraag over frictiekosten. Bij de 
vaststelling van de begroting 2019 is rekening gehouden met frictiekosten conform 

clausule 7.6 uit de bijdrageverordening WODV, zijnde 300k frictiekosten in 2019, 
200k in 2020 en 100k in 2021. Vanaf 1 januari neemt de dienstverlening dus met een 
waarde van 400k af, maar daarvoor betalen we in totaal 600k aan frictiekosten. 
Inmiddels zal bij het bestuur van de werkorganisatie wel duidelijk zijn welke 5,5 FTE 
per 1 januari weg zou moeten indien de voorgestelde bezuiniging geïmplementeerd 
wordt, en wat de arbeidsrechtelijke status van de betroffen werknemers is (o.a. vaste 
dienst of flexibele schil). Het moet dus mogelijk zijn om een realistische indicatie te 

geven van wat de werkelijke frictiekosten zullen worden, en in welke boekjaren de 
betalingen voor die frictiekosten gedaan zullen worden. Graag ontvangen we van 
de wethouder dat overzicht, met een indicatie van wat de werkelijke frictiekosten 
per jaar zullen worden indien de voorliggende bezuiniging per 1 januari doorgevoerd 
wordt. Indien die realistische inschatting noemenswaardig afwijkt van de reeds in de 
begroting opgenomen frictiekosten conform clausule 7.6, zouden we graag voor de 

aankomende raadsvergadering zien dat die realistische inschatting in de 

begrotingswijziging wordt opgenomen. Indien de wethouder van mening is dat er een 
gegronde reden bestaat waarom een realistische inschatting van de concrete situatie 
niet in de gemeentelijke begroting mag worden opgenomen, en vastgehouden dient 
te worden gehouden aan de frictiekosten uit clausule 7.6 – ook wanneer de raad 
duidelijk aangeeft voornemens is van clausule 7.7 gebruik te maken, dan vernemen 
we die reden graag. Kan de wethouder hieraan meewerken? 

 

Hart voor Wassenaar 

Nr. Vragen 

17 Normaal gesproken wordt de begrotingsbrief ontvangen van de provincie tussen 10 en 15 
december. Is het uitgangspunt van het college dat de begrotingsbrief voor 18 december 
wordt ontvangen? Zijn er afspraken, of op enigerlei indicaties, dat de begrotingsbrief pas 
na 18 december zal worden ontvangen? 

18 Het college wordt verzocht, om de provincie te laten bevestigen wanneer de 
begrotingsbrief wordt verzonden. 

19 Verwacht het college dat de reductie met 80% van de capaciteit blijvend zal zijn?  

20 Wat is de toekomstvisie van het college, waarbinnen deze bezuinigingen passen? 

 

LokaalWassenaar! 

Nr.  Vragen 

21 Kan de wethouder bevestigen en toelichten waar en hoe het accent komt te liggen op 
'anders doen' i.p.v. 'niet doen' en dat bestaand beleid door deze bezuiniging niet bij het 
grof vuil wordt gezet. Denk hierbij bijvoorbeeld aan gebiedsuitwerking noord-en zuidrand 

en erfgoedbeleid. 

22 Bevestiging dat de bezuiniging niet teniet wordt gedaan door extra inhuur voor activiteiten 
die in de bijlage als 'te vervallen' zijn opgenomen en waarvoor posities verdwijnen). 

23 Wat is de visie van de wethouder op de noodzaak van het voorstel t.a.v de verklaring van 
geen bedenkingen als besproken in de commissie fysieke leefomgeving en waar werd 

vastgesteld dat dit slechts zeer beperkt voorkomt maar waar dit tot een 
vermindering van 0.3 fte zou leiden. 

24 Kan de wethouder toelichten waarom het aantal management posities niet is afgenomen 
als eerder toegezegd door burgermeester Aptroot. 

25 Kan de wethouder toelichten waarom eerdere bezuinigingsplannen uiteindelijk niet zijn 
geëffectueerd. 

 

 

 

 



CDA 

Nr. Vragen 

26 Voorstel kent een hele korte voorbereidingstijd voor de raad. Voor inwoners nog korter. 

Is er nog ruimte voor overleg met verenigingen en instellingen over de voorstellen? Zij 
worden een nog belangrijkere partner voor de gemeente. 

27 Iets meer inlevingsvermogen in het voorstel met de betreffende ambtenaren zou best 
op zijn plaats zijn. Beschikt de werkorganisatie over een sociaal plan of statuut? Hoe 

staat het met de adviesverlening van de ondernemingsraad?  

28 Met name het stoppen van de ambtelijke ondersteuning op de verschillende onderdelen 
van het milieu/ verduurzaming en de gewenste aanpak van het Stadhoudersplein 
zien we als opmerkelijk. Welke alternatieve maatregelen zijn er beschikbaar om de € 
400.000 taakstelling wel te halen? 

29 De gemeente wil niet alleen zelf het goede voorbeeld geven bij de verduurzaming, maar 
wil ook inwoners en ondernemers faciliteren om dit voorbeeld te volgen. Waarom 
wordt in het voorstel voorgesteld de ambtelijke ondersteuning op dit onderdeel te 
schrappen? 

30 Wat betekent de bullet schrappen van de ambtelijke ondersteuning op de wijkaanpak 

energietransitie? Dit lijkt eerder een speerpunt om de komende periode wijk voor wijk 
van het gas af te gaan en te komen tot nieuwe alternatieve oplossingen. Hoe gaat het 
college dit de komende jaren aanjagen? 

31 We zijn bezig met de voorbereidingen van de Omgevingswet. Inbreng van kennis over 
het historisch erfgoed lijkt daarvoor onmisbaar? Hoe moeten wij dit zien? Is het gevaar 

niet dat wij dan dure inhuur gaan doen, in plaats van de kennis benutten die er in de 
organisatie zit. 

32 Wat betekent het schrappen van de ambtelijke ondersteuning voor de kwaliteit van de 
regionale samenwerking? Belangrijk speerpunt voor Wassenaar. Wat betekent het voor 
onze positie in de ontwikkelingen aan de noord kant van Wassenaar (Valkenburg)?  

 

DLW 

33 Om hoeveel fte gaat het bij die betreffende afdelingen afzonderlijk?  

34 Wat blijft er aan fte over voor Wassenaar?  

35 Waar worden nog meer functies geschrapt?  

36 Neemt de dienstverlening dus af?  

37 Gaf het bureau van van de Bunt niet aan dat er van 28 naar 17 MT leden gegaan zou 
worden?. Bezuinigen op bedrijfsvoering tast de dienstverlening niet aan.  

38 Waarom is het voorstel te reorganiseren op het management gestaakt, nadat er een 
directeur is benoemd?  

39 Wat zou de bezuiniging daarvan zijn?  

40 Kan die bezuiniging op het MT de personele bezuiniging op de 5,5 fte niet compenseren. 
Bezuinigen op RO maakt ook dat er minder legesinkomsten zijn. Ook dat is niet inzichtelijk 
gemaakt. Graag reactie  

41 Waarom de keuze om op RO te bezuinigen? 



42 Hoe kun je nu bezuinigen op WODV door taken te schrappen als gemeenteraad, als je niet 

weet hoeveel uren per afdeling of taak werd/wordt ingezet. De vorige taakstelling is nog 
maar net vervallen omdat deze niet te realiseren was en nu komt er weer een taakstelling, 
nog omvangrijker dan de vorige, op hetzelfde onderwerp. Waarom is deze wel te 
realiseren?  

43 Moet de raad van Voorschoten hier niet wat van vinden, het is toch ook personeel van het 
college van Voorschoten? En dus als je de raad van Wassenaar erbij betrekt moet je ook 
de raad van Voorschoten er bij betrekken.  

44 Er is extra geld voorzien voor het maken van één bestemmingsplan. Een zinloze stap 
overigens. Waarom niet eerst van de structuurvisie een omgevingsvisie gemaakt en dan 
de deregulering bekijken.  

45 Nu komt men met een addendum. Wat staat er in een addendum in godsnaam. Wie heeft 
daartoe besloten en met welk doel?  
In het coalitieakkoord staat dat Wassenaar een beheergemeente is. In het 
ambitiedocument Omgevingsvisie staat ook dat wij moeten bepalen wat voor gemeente 
wij willen zijn. Op pag 13 staat dat ook Deze vraag is al beantwoord in het 
coalitieprogramma. Wij zijn een regiegemeente dus vanwaar deze opmerking en wat houdt 

dat voor het vervolg in? 
pagina 13: Waaruit blijkt dat deze keuze de grootste kans biedt dat het DNA behouden 
blijft? 
De interim medewerker B.L. die het addendum opstelt meent dat Wassenaar een 
ontwikkelgemeente is (Emerging Village noemt hij dat). Dat faciliteert de 
projectontwikkelaars. Is dat wat het college wil of is het college niet meer “in control”? 

46 De interim medewerker B.L. die het addendum opstelt meent dat Wassenaar een 
ontwikkelgemeente is (Emerging Village noemt hij dat). Dat faciliteert de 
projectontwikkelaars. Is dat wat het college wil of is het college niet meer “in control”?  

47 Uit het bestuurskrachtonderzoek van BMC, werd opgemerkt dat deze scheefgroei in geld 
en taken naar de WODV slecht was. Wanneer wordt met Voorschoten afgestemd welke 

taken de WODV wel doet en welke niet.  

48 Waarom wordt geschrapt in taken als cultureel erfgoed. Het is een WETTELIJKE taak en 
van de peilers van de omgevingsvisie. Wassenaar heeft een groot beschermd 
dorpsgezicht. Waarom is niet gekozen voor het schrappen van overbodige niet wettelijke 
taken vallen. Economie is bijvoorbeeld geen wettelijke taak, Schrap dat en je haalt 

gemakkelijk de vier ton.  

49 Op 4 december 2018 werd het voorbereidingskrediet De Paauw besproken. Het rapport 
van Jan van der Voorde hebben wij al lang. Nu wordt voor 90.000 euro weer een 
onderzoek in opdracht gegeven. Behalve dat het overbodig lijkt weer iets te onderzoeken 
wat al onderzocht is wordt alweer incidenteel geld ingezet waar structureel budget 
beschikbaar moet zijn. Graag toelichting.  

50 Wassenaar betaalt de helft (op basis van inwoneraantal) van de bedrijfsvoering. De kosten 
voor extra taken worden door de betreffende gemeenten zelf gedragen. Rondom het 
preventief toezicht voor Voorschoten is veel extra werk verzet. Wat heeft dat gekost en 
welke kosten heeft Voorschoten hiervoor betaald?.  

51 Pagina 8 Hier staat delegeren als doelstelling. Het college is nu al niet in control, dus 
hebben de ambtenaren de touwtjes volledig in handen? Is dat de doelstelling? Het 
vereenvoudiging van procedures ihk van de omgevingswet is toch de doelstelling? Graag 
toelichting.  

52 Voordat er een omgevingsplan kan komen zal je dan toch eerst de dereguleringsnota 
vastgesteld moeten hebben. Wanneer komt deze?  

53 Dan de omgevingsvisie, Eerst één bestemmingsplan en denken dat het in 2019 klaar is en 

voor kostenreductie kan zorgen? Hoe realistisch is de kostenreductie in 2019 en ook 
daarnaa? Is dat niet zonde van de moeite, de tijd en het geld. Zo nee , waarom niet?  



54 Eerst één bestemmingsplan maken en dan de deregulering vaststellen???Waarom niet 

eerst van de structuurvisie een omgevingsvisie maken , dan de deregulering vaststellen en 
dan het omgevingsplan.  

55 Is het college bereid om in een werkgroep omgevingsvisie eea eerst te bespreken.  

56 Erfgoed moet dichte regels hebben en hier moet welstand worden beperkt en cultureel 
erfgoed meer ruimte krijgen. ?????? Hoe is dat te rijmen met elkaar mede gezien de 
wettelijke taak?  

57 pagina 11; Hier staat: Vertaald zijn of is het vertaald worden. Indien het zijn betreft dan 
graag het omgevingsplan  

58 In het raadsvoorstel staat onder punt 9. Geplande en geprogrammeerde werkzaamheden 
gaan niet uitgevoerd worden,  
Welke toezeggingen zijn er gedaan, dan wel welke aanvragen zijn er al gedaan, al dan niet 
met andere partijen, die nu niet uitgevoerd gaan worden? 

59 Het gaat daarbij om projecten binnen de erfgoedlijnen, maar ook daarbuiten. Welke 

financiële en juridische consequenties gaat dit hebben? In hoeverre is de provincie voor 
wat de erfgoedlijnen, maar ook andere daarbij betrokken partijen, hierover geïnformeerd? 
Zo ja, wanneer? En wat was hun reactie?  

60 Onder punt 9 staat beleidstaken voor water wordt overgelaten het waterschap. Zijn de 
waterschappen hiervan op de hoogte? Om welke taken gaat het? Hebben de 
waterschappen zich bereid verklaard dat zij die taken kunnen, mogen en willen 

overnemen?  

61 Wat zijn de gevolgen voor het nog op te stellen klimaatprogramma als Wassenaar het 
beleid voor klimaatadaptie achterwege laat? En levert dat concreet aan bezuinigingsuren 
op?  

62 /Er wordt onder punt 9 gesproken over intensieve inhoudelijke ondersteuning van 
initiatieven wordt gestaakt. Bij welke initiatieven van derden heeft de gemeente in 2017 
en 2018 , bovengemiddeld tijd besteed. Welke afspraken zijn daarover gemaakt en wat 
zijn de gevolgen voor het eventueel niet nakomen van gemaakte afspraken?  

63 Welk tijdsbeslag neemt de begeleiding en uitvoering van projecten bij EZ, Milieu, Cultureel 
erfgoed en Groen van het totaal beschikbare uren nu in.  

64 Om wat voor projecten gaat het, die straks niet meer uitgevoerd kunnen worden.  

65 In welke complexe dossiers zal de gemeente straks geen strategisch en/of inhoudelijk 
advies meer krijgen. Om hoeveel dossiers gaat het gemiddeld per jaar.  

66 Het lijstje in de bijlage is vaag en inconsequent: Soms staat er dat er werkzaamheden 
worden gestopt, zoals het bidbook Seijs Inquart. Kan dat eenzijdig? En wat zijn hier van 
de consequenties hiervan?  

67 Bij een aantal zaken staat niet expliciet dat die taak wordt gestopt? bv. planvorming 
Stadhoudersplein of Quality coast? Wat gaat er met deze projecten gebeuren? Net als met 
de ondersteuning van de Monumentenprijs.  

68 Het eenzijdig projecten of samenwerkingen stoppen, klinkt als onbehoorlijk bestuur en 
maakt Wassenaar niet tot een betrouwbare partner; ook niet richting de provincie! Graag 
reactie  

69 Veel is gebaseerd op vage aannames en allerminst is zeker dat Wassenaar straks met 

maar 0,75 fte per taakveld, kan voldoen aan de wettelijke taken.  



70 Los van de vraag of per taakveld dan de wettelijke taken nog kunnen worden uitgevoerd. 

En hoe zit dat met de omgevingswet?  

71 Risico is dat vervolgens als een boemerang een diepe greep uit de post incidenteel geld 
plaats gaat vinden, om met veel externe inhuur de tent draaiende te houden.  
Conclusie: Wassenaar staat met de rug tegen de muur en moet de provincie iets laten 

zien, waardoor de provincie gaat geloven dat Wassenaar wel de zaakjes op orde heeft. Met 
dit voorstel wordt alleen het tegendeel bewezen. Resultaat zal zijn dat de begroting op 
termijn alleen maar verder uit balans zal raken; en de pot incidenteel geld spoedig ook 
leeg zal zijn. Graag toelichting 

72 In 2018 is de gemeentesecretaris weer in dienst en ten laste gekomen van de gemeente/ 
De WODV heeft al gezegd dat de vermindering van de bijdrage niet kan plaatsvinden 

omdat de autonome groei van dit (notabene geoormerkte?) geld niet kan plaatvinden 
omdat dit is opgegaan aan de autonome groei van de salarissen bij de WODV? Waar kan ik 
die bedragen terugvinden?  

73 De coalitie heeft veel plannen zelfs genoemd maar niet begroot. Daarnaast zijn er 
wettelijke taken. Op 4-12-2018 werd geld voor onderzoek naar de toekomst voor de 
Paauw besproken. In het stuk staat dat indien dat gevolgen gaat hebben dat de OZB 

vermoedelijk omhoog zal gaan. Zo zijn er meer zaken te voorzien. Huisvesting scholen, 
nieuwe sporthal en nieuwe gymzaal, ontsluiting bij Voorlinden, project havengebied, 
ondertunneling Rijkstraatweg, verbetering winkelcentrum (max 6 ton werd gezegd), idem 
Stadhoudersplein, achterstallig onderhoud gemeentelijke OG, de Warenar, 
klimaatmaatregelen de Groene Buffer Valkenburg (amoveren en inrichten), het gewenste 
duurzaamheidscentrum, woonwagenkamp etc etc. Allemaal incidenteel geld met 

structurele gevolgen. Niet begroot. Gaarne inzicht van alle mogelijke projecten met de 
bijbehorende mogelijke structurele gevolgen. Graag meerjaren inzicht van de mogelijke 
gevolgen  

74 Wat is er waar van de geruchten dat de gemeentesecretaris een detachering van de 
concernstaf naar zich toe wil halen? Gaat de raad daar niet over? Wat zijn de gevolgen?  

75 pagina 6 Met Voorschoten optrekken. Interesseert het ons echt wat Voorschoten doet? Wij 
vragen ze niet eens wat zij van onze bezuiniging denken, de te bezuinigen fte’s doen ook 
werk voor Voorschoten. Als het erom gaat wat rondom ons heen gebeurt dat mis ik 
Katwijk en Leidschendam Voorburg om maar wat te noemen. Waarom worden deze 
gemeenten niet genoemd?  

76 Wassenaar wil ambtenaren voortaan langs laten gaan bij inwoners maar met de gemeente 

berichten stoppen we en geven minimale info bijv over de commissie en 
raadsvergaderingen. Welke ambtenaren zouden dat moeten zijn en wat zijn de extra te 
verwachten kosten?  

77 Hoe gaat het met de Duivenvoordse en Veenzijdse polder of Valkenburg om maar wat te 
noemen. Sommige zaken zijn voor meer gemeenten van belang dan alleen de noodzaak 

dat met Voorschoten te blijven doen. Zeker gezien de "ontvlechting" is het de vraag of je 
dit wel zo nauw samenwerkend met alleen Voorschoten moet doen. Hier is een 
takendiscussie noodzakelijk. Graag reactie  

78 Daarom is het zo belangrijk, dat er een alternatief voorstel op tafel komt, dat uitvoerbaar 
is en de kwaliteit van het werk stand houdt, of waar mogelijk zelf versterkt. Met dit 

voorstel wordt alleen het tegendeel bewezen. Resultaat zal zijn dat de begroting op 
termijn alleen maar verder uit balans zal raken; en de pot incidenteel geld spoedig ook 
leeg zal zijn. Graag een reactie.  

79 DLW wil van de WODV en/of via de wethouder financiën graag weten van het bestuur van 
WODV wat de besteding aan feitelijke uren is aan de taken per gemeente. Die helderheid 
wordt niet gegeven in de jaarrekeningen van de WODV. Wassenaar betaalt echter wel 2 

miljoen meer. Dat moet je weten als je denkt te kunnen bezuinigen. Graag een reactie  

80 Waar is trouwens het financieel beleidskader 2019 en ook het normenkader 2018? 

 

 

 

 

 

 

 



D66 

Nr. Vragen 

81 Wat is de verklaring van de verschillende cijfermatige opstellingen in het voorstel?  

82 Goed dat de wethouder met een nieuw tekstvoorstel is gekomen ten aanzien van 
duurzaamheid. Vraag: wordt dan ook uit bijlage 1 het punt  “verduurzaming wijkaanpak 
en Vve’s…..eigenaren” geschrapt? 

83 Waarom is in de opsomming kanttekeningen niets opgemerkt over de effecten van de 
bezuinigingen op de ambtenaren? 

84 Hoeveel vacatures kunnen worden benut om bij de voorgestelde bezuiniging ambtenaren 
alternatieve functies aan te bieden? (van werk naar werk)? 

85 Is er een sociaal statuut? 

86 Hoe wordt ervoor gewaakt dat de bezuinigingen niet te niet worden gedaan door duurdere 
inhuur? 

87 Wat wordt er gedaan met een eventuele meevaller op de post frictiekosten?  

88 Welke mogelijkheden zijn er om d.m.v. ziekteverzuimbeleid het aantal beschikbare FTE’s 
te verhogen? 

 

GroenLinks 

Nr. Vragen 

89 Er wordt gesproken over deregulering. In mijn optiek is dat het schrappen van 
(overbodige) regels. Welke regelgeving gaat het college schrappen? 

90  Welke taken op het gebied van milieu worden geschrapt? 

91 Welke taken op het gebied van water worden geschrapt? 

92 Waarom is geen gebruik gemaakt van de expertise die in Wassenaar aanwezig is, onder 

andere op het gebied van erfgoedbeleid, om te kijken waar en hoe bezuinigd kan worden? 

93 Welke wettelijke taken op het gebied van klimaatadaptatie ziet u? 

94 Wat is de totale som van het bedrag dat wordt bezuinigd op erfgoedbeleid? 

95 In beantwoording op eerdere vragen geeft u aan dat: "de wodv kan minder adviezen van 

derden betrekken en zal dus meer zelf ter hand moeten nemen. Dit zal ten kosten gaan 
van delen van het uitvoeringsprogramma van de erfgoednota. Dit is echter afhankelijk van 
de aard en hoeveelheid van aanvragen die er in 2019 worden ingediend." Wie gaat dat 

"meer zelf ter hand nemen" doen als er ook op personeel wordt bezuinigd?   

96 Op welke punten heeft de provincie om verduidelijking gevraagd? Graag een afschrift van 

dat verzoek. 

97 Is er geen verduidelijking gevraagd op het punt van de VRI's, afschaffen kapvergunning, 
beperken welstand en beperken erfgoedbeleid? Zaken (behalve VRI's) waarvan u in 
antwoord op schriftelijke vragen aangeeft nog geen uitwerking van te hebben.  

98 Graag ontvang ik het instellingsbesluit van de BR uitvoering sociaal domein. 

99 Wanneer is het college van plan de stukken voor de raadsvergadering vrij te geven? 

100 Waarom is de keuze gemaakt om pas na vaststelling van de begroting een uitwerking te 
maken van de bezuinigingen?  

101 In het coalitieakkoord staat  "Met erfgoed wordt zorgvuldig omgegaan" (blz 19). Is er in de 
ogen van het college sprake van een zorgvuldige behandeling van de bezuiniging op de 
werkzaamheden van de gemeente op het terrein van erfgoed? 

102 In de commissievergadering van 3 december bleek dat er geen draagvlak is in de raad 
voor het voorstel 'aanwijzen van categorieën etc.' welke invloed heeft dit op het pakket 
van maatregelen?  

103 Komt er een aangepast raadsvoorstel? 

 

PvdA 

Nr. Vragen 

104 Is het College het net de PvdA eens dat de Provincie na afschaffing van alle activiteiten op 
het gebied van ruimtelijke ordening en cultureel erfgoed op zou kunnen maken dat 

Wassenaar haar taken niet meer kan uitvoeren?  

105 Is het College bereid om zich te herbezinnen op de voorgenomen bezuinigingen op het 
beleid van ruimtelijke ordening en het cultureel erfgoed?  

 

 


